
Zápis z jednání AS AVU dne 5. 6. 2019 
 
Přítomni: Milena Dopitová, Tomáš Džadoň, Tomáš Hlavina, Vladimír Kokolia, Vojtěch Míča, Petr Rezek, 
Tomáš Svoboda, Magdalena Vovsová, Bára Kahudová, Martin Malý, Dagmar Morová, Erika Velická, Aleš 
Hynek Vrkoslav 
 
Omluveni: Václav Janoščík, Jiří Kovanda, Jiří Skála, Jan Šerých, Petr Bardaševský, David Fesl, Artur Magrot, 
Maxmilán Máslo 
 
Hosté: Tomáš Vaněk, rektor AVU; Evžen Mrázek, kvestor AVU 
 
Program:  
1. Schválení zápisu AS AVU ze dne 3.4.2019 
2. Schválení zápisu AS AVU ze dne 15.5.2019  
3. Schválení programu jednání AS AVU 
4. Schválení VZ AVU o činnosti za rok 2018 
5. Schválení VZ AVU o hospodaření za rok 2018 
6. Prostor pro podněty senátorů 
 
1. Schválení zápisu AS AVU ze dne 3.4.2019 
Zápis AS AVU ze dne 3. 4. 2019 byl schválen. 
(11 pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování) 
 
2. Schválení zápisu AS AVU ze dne 15.5.2019  
Zápis AS AVU ze dne 15.5.2019 byl schválen. 
(9 pro, 0 proti, 2 se zdrželi hlasování) 
 
Přišel senátor Vojtěch Míča 
3. Schválení programu jednání AS AVU 
Program jednání AS AVU byl schválen. 
(12 pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování) 
 
4. Schválení VZ AVU o činnosti za rok 2018 
5. Schválení VZ AVU o hospodaření za rok 2018 
Následující dva body se projednaly společně. 
 
Rektor AVU připoměl, že oba strategické dokumenty se po projednání na Umělecké radě předkládají 
Akademickému senátu AVU ke schválení. Následně je schvaluje Správní rada. 
Po tomto úvodu předal slovo kvestorovi AVU. Konstatoval, že hospodářský výsledek za rok 2018 je pozitivní. 
Výnosy za hlavní i vedlejší hospodářskou činnost vzrostly. Náklady kopírovaly toto navýšení. Dlouhodobý 
majetek AVU vzrostl o zhruba 20 milionů Kč.  
Shrnul informace o realizovaných a plánovaných investicích na AVU. 
Do konce kalendářního roku se počítá s dokončením rekonstrukce Školy architektury a úsporného projektu EPC. 
Projekt “AVU – Optimalizace a rozvoj infrastruktury IT AVU – rok 2017" bude realizován do měsíce a půl. 
Následovala diskuze. 
 
Přistoupilo se k hlasování o schválení Výroční zprávy AVU o činnosti za rok 2018 a Výroční zprávy AVU o 
hospodaření za rok 2018. 
 
Výroční zpráva AVU o činnosti za rok 2018 a Výroční zpráva AVU o hospodaření za rok 2018 byly 
schváleny. 
(14 pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování) 
 
Z jednání odchází kvestor AVU, Evžen Mrázek. 
 

 

 

 



6. Prostor pro podněty senátorů 

Rektor AVU oznámil Akademickému senátu, že byl osloven děkanem FFUK doc. PhDr. Michalem Pullmanem, 
Ph.D., který zakládá Centrum interdisciplinární spolupráce v kampusu Hybrenská. FF UK, Zemědělská 
univerzita a AVU by tak mohli tento prostor společně využívat. Milena Dopitová a Vojtěch Míča návrh 
podporují, již zde se studenty vystavovali. 
 
 
Rektor AVU vypisuje dvě výběrová řízení: 
Výběrové řízení na obsazení místa pedagožky / pedagoga Katedry teorie a dějin umění (KTDU) pro předmět 
Dějiny umění od konce 18. Stol. Do 2. Světové války. 
Výběrové řízení na obsazení míst vedoucí/vedoucího a hlavní/hlavního editor Artyčok.TV 
  
Zapsala: Anna Vlasáková 


